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Pan 

Krzysztof Rąkowski

Przewodniczący Rady Miejskiej

w Pabianicach 

W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana Antoniego Hodaka

z dnia  25.10.2021r.  oraz  do  korespondencji  z  dnia  2.09.2021r  prowadzonej  z  mieszkańcami  ulicy

Robotniczej  w sprawie  jej  remontu  uprzejmie  informuję,  że  ulica  Robotnicza  znajduje  się  w Planie

likwidacji  ulic  nieposiadających  nawierzchni  asfaltowych  w Pabianicach  i  jest  traktowana  na  równi

z pozostałymi tego typu ulicami. Obszar zawarty pomiędzy ulicami Robotniczą,  Odrodzenia,  Ostatnią

i skwerem na  Piaskach został  również  przewidziany do remontu.  W bieżącym roku wyremontowany

został  chodnik  wraz  z  krawężnikiem po  stronie  południowej  ulicy  Odrodzenia.  Złożyliśmy również

wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont ulicy Garażowej z terminem wykonania

w roku  2022.  Sukcesywnie  w  kolejnych  latach  będziemy kontynuowali  realizację  inwestycji  w  tym

rejonie Pabianie. 

W chwili obecnej nie jestem w stanie zadeklarować kiedy zostanie ona wyremontowana ponieważ

wszystko zależy od możliwości finansowych budżetu miasta oraz od wysokości ewentualnych środków

zewnętrznych. 

Zapewniam jednak, że czynimy wszystko aby zrealizować nasze deklaracje w jak najkrótszym

czasie. 
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       MIASTA  PABIANIC

       Grzegorz  Mackiewicz


